
ســرمربی پرتغالی اســتقلال با لحنی صریــح و قاطع بــه مدیران 
باشــگاه اعلام کرده که ســنگربان شــماره یک تیم در فصل جدید 
باید از میان دروازه بانان خارجی انتخاب شــود. ریکاردو ساپینتو 
در جلســات فنی و گفت و گو های خود با مدیران باشگاه استقلال 
کیــد کرده کــه تنهــا گزینــه اش برای  بار هــا بــر روی ایــن موضــوع تأ
چارچــوب دروازه اســتقلال، یــک گلــر باتجربــه و توانمنــد خارجی 
است. موضوعی که حالا به یکی از اولویت های اصلی نقل وانتقالات 
باشگاه تبدیل شده اســت، هرچند ســاپینتو هیچ گونه رضایتی از 
روند نقل وانتقالاتی باشــگاه ندارد و همین موضوع موجب شــده 
هواداران استقلال بارها روبه روی درب محل باشگاه و در دیدگان 
علی تاجرنیا تجمع کنند و به این موضوعات اعتراض داشته باشند. 
از نگاه ایــن مربی پرتغالی، حضــور یک دروازه بــان قابل اعتماد که 
سابقه حضور در ســطح اول فوتبال اروپا را داشته باشد، می تواند 
ساختار دفاعی استقلال را مستحکم تر و مسیر قهرمانی را هموارتر 
کنش های  کند. او بر این باور است که گلر مدنظرش باید علاوه  بر وا
فنی قــوی، در خروج هــا و بازی بــا پا نیــز عملکردی ممتاز داشــته 
باشد. جدی ترین گزینه حال حاضر برای اســتقلال آنتونیو آدان، 

دروازه بان سرشناس اسپانیایی و متولد مادرید است. آنتونیو آدانی 
کا، مودریچ،  که سابقه بازی کنار ۵ برنده توپ طلا اعم از رونالدو، کا

بنزما و رودری را دارد!

   آنتونیو آدان؛ یک دروازه بان باتجربه و مطمئن
آنتونیو آدان سابقه بازی در تیم های رئال مادرید، اتلتیکو، بتیس 
و اسپورتینگ لیســبون را در کارنامه دارد. او تبدیل به گزینه اصلی 
ســاپینتو برای حفاظت از دروازه اســتقلال بدل شده اســت. آدان 
از همان ابتدا به عنوان یکی از اســتعداد های شاخص دروازه بانی 
در تیم های پایه رئال شناخته می شد. عملکرد درخشان او در تیم 
کاستیا موجب شــد هواداران او را به عنوان جانشین احتمالی ایکر 
کاســیاس در نظر بگیرنــد. او در نهایت بــا نظر ژوزه مورینیــو، در ۲۳ 
ســالگی به ترکیب اصلی رئال راه یافت، اما هم زمانی با اســطوره ای 
، فرصــت زیــادی بــرای  مثــل کاســیاس و ســپس ورود دیگــو لوپــز
درخشــش به او نــداد. آدان پــس از تنها ۱۸ بازی رســمی بــرای تیم 
بزرگسالان رئال، در سال ۲۰۱۳ راهی کالیاری شد، اما دوران حضورش 
کام بود و بعد هم با پیشنهاد پپه مل، به  در سری A بسیار کوتاه و نا

بتیس پیوست تا دوباره در فوتبال اسپانیا احیا شود که نقش پررنگ 
او در صعود بتیس از ســگوندا به لالیگا و درخشــش در فصول بعد، 
جایگاهش را در فوتبال اسپانیا تثبیت کرد. ســال ۲۰۱۸ او به  عنوان 
دروازه بــان دوم به اتلتیکو مادرید پیوســت، اما باز هم ســد ســفت 
ک که هنوز هم جایــگاه ثابتی در ایــن تیم دارد،  و ســخت یان اوبلا
اجازه نداد فرصتــی برای نمایــش توانایی هایش پیدا کنــد که این 
اتفاق موجب شد آدان در سال ۲۰۲۰ به اسپورتینگ لیسبون پرتغال 
برود؛ جایی که بالاخره توانست نقش اول باشــد. او با اسپورتینگ 
افتخارات زیادی به دست آورد؛ از جمله قهرمانی تاریخی در لیگ 
پرتغال پس از ۱۹ ســال، چندیــن جام داخلی و درخشــش در لیگ 
اروپا. مهار پنالتی های سرنوشت ساز، ثبت کلین شیت های متعدد، 
و نمایش های قابل توجه برابر تیم هایی نظیر آرسنال، او را به یکی از 
کنون در آستانه ۳۸  مؤثرترین چهره های تیم پرتغالی تبدیل کرد. ا
سالگی و زمانی که تصمیم گرفته بازنشست شود، پیشنهاد جذاب 
استقلال باعث شده فکر جدایی از فوتبال را کنار بگذارد و تجربه ای 
جدید در قاره آسیا و تیم پرهوادار اســتقلال تهران را تجربه کند. در 
همین راســتا، مدیران استقلال نیز رویکرد ســاپینتو را پذیرفته اند 
و در هماهنگــی کامل بــا او، فرآیند جذب یــک دروازه بــان خارجی 
کرات داخلی  را در دســتور کار قرار داده اند. این مســأله هــم در مذا
هیات مدیره و هم در پیگیری های نقل وانتقالاتی باشگاه مشهود 
است و به نظر می رسد با جدایی سیدحسین حسینی از استقلال 
مسیر پیوستن آدان به این تیم هموار شده و حبیب فرعباسی نیز 
به عنوان دروازه بان دوم به کار خود ادامه خواهد داد. پیش تر نیز 
علی تاجرنیا در مجادله با یک هوادار استقلال در تجمع اعتراضی 
کید کرده بود که اعتراض هواداران باعث  هواداران بر این موضوع تا
دلســرد شــدن حســینی و جدا شــدن او و آمدن یک دروازه بان ۳۸ 
ساله می شود و او به صورت غیرمســتقیم به آنتونیو آدان در جمع 
کنون باید منتظر مانــد و دید علی  هواداران اســتقلال اشــاره کرد. ا
نظری جویباری مسیر پیوستن این دروازه بان نامدار را به استقلال 
کــه تصمیم گیرنــده اصلــی باشــگاه اســقلال  همــوار می ســازد؟ چرا
علی تاجرنیا بوده و از همان ابتــدا نظری جویباری صرفاً نقش یک 
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طارمی در آستانه حضور  در برزیل
 مهاجــم ایرانــی نراتــزوری در حالــی هنــوز در 
ایــران به ســر می برد کــه تمرینــات اینترمیــلان از 
امروز آغاز می شــود و یک پیشــنهاد غیرمنتظره 
از قــاره آمریــکا، ممکــن اســت مقصد بعــدی او را 
تعییــن کنــد.در حالی کــه تمرینــات پیش فصل 
اینتر از امروز )شنبه( در کمپ آپیانو جنتیله آغاز 
می شود، غیبت مهدی طارمی در ایتالیا و ادامه 
حضورش در ایران، توجه رســانه های اروپایی را 

برانگیخته است.
به نقــل از روزنامه معتبــر ایتالیایــی گاتزتا دلو 
اســپورت، مهاجــم ایرانــی نراتــزوری بــه دلایــل 
شخصی با مسئولان باشگاه توافق کرده تا مدت 
مرخصی اش و حضورش در ایران تمدید شود و 
او همچنان در باشــگاه حاضر نخواهد شد.این 
روزنامه ایتالیایی مدعی شــده باشــگاه بوتافوگو 
برزیل، که هدایــت آن را داویــده آنچلوتی، فرزند 

کراتی برای جذب  کارلو آنچلوتی برعهده دارد، مذا
طارمی آغاز کرده و با مدیر برنامه های این بازیکن 

نیز رایزنی هایی صورت گرفته است.
آینده مهدی طارمی در نراتزوری ایتالیا با توجه 
به بازگشت پیو اسپوزیتو به اینتر و احتمال ورود 
آدمــولا لوکمــن از آتالانتا در هالــه ای از ابهــام قرار 
گرفته اســت و به نظــر می رســد او در برنامه های 
کریســتین کیــوو، ســرمربی اینترمیــلان نقشــی 
نخواهد داشت.پیشــنهاد غیرمنتظــره قهرمان 
لیبرتــادورس و پســرِ آنچلوتی برای ســتاره اینتر/ 
عقدقــرارداد طارمــی در ریودوژانیــرو برزیــل بــا 

بوتافوگو؟

   احتمال حضور طارمــی در فوتبال برزیل 
چقدر است؟

بنا بــر همین گــزارش، برای نهایی شــدن این 
انتقال، باشگاه برزیلی باید رقم ۸ تا ۹ میلیون یورو 
که از سوی اینتر برای فروش طارمی تعیین شده، 
تأمیــن کنــد. گرچــه طارمــی در ابتــدا تمایلی به 
خروج از قاره اروپا نداشت، اما حالا گفته می شود 
احتمال پذیرش پیشــنهاد بوتافوگو و حضور در 

ریودوژانیرو از سوی او وجود دارد.
طارمی که دو ســال دیگر با اینتر قرارداد دارد، 
پیش تر در فهرست خرید باشگاه هایی همچون 
بشیکتاش و فنرباغچه در ترکیه و همچنین فولام، 

وستهام و ناتینگهام فارست در لیگ برتر انگلیس 
و حتی چند باشــگاه عربســتانی قرار داشت، اما 
دستمزد سالانه سه میلیون یورویی این مهاجم 
ایرانی، یکی از موانع اصلی در مسیر انتقال او به 
شــمار می رود.مهدی طارمی در فصل گذشــته 
و در ۲۶ بــازی و مجموعــاً ۸۰۵ دقیقــه حضور در 
زمین، تنها یک بــار در رقابت های ســری آ موفق 

به گلزنی شد. 
مهاجم تیــم ملی در لیــگ قهرمانــان اروپا نیز 
یک گل و ۴ پاس گل به ثبت رساند و در مجموع، 
در ۴۳ مســابقه رســمی تنها ۳ گل )۲ گل از روی 
نقطــه پنالتی( بــه ثمر رســاند کــه اصــاً عملکرد 
خوب و یا حتی متوسطی نیز به حساب نمی آید. 
هرچند که در کنار این آمار ضعیف گل زنی، موفق 
به ارســال ۹ پاس گل هم شــده که تا حــدودی از 

کامی کامل او جلوگیری کرده است. نا

گفتوگو

کوتـــــــــــاه
ستاره محبوب استقلالی ها مربی شد

بازیکن سابق استقلال و تیم ملی به فوتبال بازگشت.میلاد 
میداووی به عنوان دســتیار اشــکش در نود ارومیه فعالیت 
مربیگــری اش را از سرگرفت. باشــگاه فوتبــال نــود ارومیه در 
ادامه فعالیت های نقل و انتقالاتی خود، میلاد میداوودی، 
مهاجم سابق تیم ملی و باشگاه استقلال را به عنوان دستیار 
اول اشکش ســرمربی این تیم  به کادر فنی تیم  خود اضافه 

کرد.

کز خرید ترکیه   استقلالی ها در مرا
فهمیدند کاپیتان رفت!

حســین حســینی پنجشــنبه هفتــه گذشــته در حالــی از 
استقلال جدا شــد که اعضای کاروان این تیم ایران نبودند.  
حسین حسینی در ســاعات اولیه روز پنجشــنبه هفته قبل 
سرانجام از استقلال جدا شد و پیراهن سپاهان را مال خود 
کرد تا آبی پوشان پایتخت با یک چالش بزرگ مواجه شوند.
این اتفاق در حالی رخ داد که استقلال اردوی تدارکاتی خود 
را حوالــی اســتانبول برگزار کــرده و هنــوز هم در ترکیــه حضور 
دارد. جالب اســت بدانید روز پنجشــنبه بازیکنان استقلال 
با نظر ریکاردو ساپینتو اســتراحت داشتند و برای ساعاتی از 
منطقه ازمیت به استانبول رفتند تا مشغول خرید باشند. آنها 
در گروه های مختلف به سطح شهر رفته بودند و تقریباً همه 
استقلالی ها از طریق گوشــی های خود و هنگامی که داخل 
کز خرید بودند، متوجه شدند کاپیتان دیگر در تیمشان  مرا
جایی ندارد. بدیهی است که همه آنها نیز ترجیح می دهند 
در این رابطه یا حرف نزنند یا بسیار محتاطانه موضع بگیرند.

خداحافظی یاغی آرام از پرسپولیس
مســعود ریگــی از پرســپولیس جــدا شد. مســعود ریگــی 
پــس از طــی کــردن مســیر حرفــه ای اش در تیم هایــی چون 
اســتقلال و ســپاهان، در تابســتان دو فصــل پیــش بــا تأیید 
یحیــی گل محمــدی بــه پرســپولیس پیوســت. او در اولیــن 
فصــل حضــورش نقــش قابل قبولــی در خــط میانی داشــت 
و قهرمانــی لیــگ را بــا ســرخ ها تجربــه کرد.هرچنــد ریگــی در 
فصل گذشــته فرصت کمتری برای درخشــش پیــدا کرد، اما 
همچنان به عنوان یک هافبک جنگنده و متعهد شــناخته 
کنون با تصمیم کادرفنی جدید، ریگی در فهرست  می شد.ا
عدم نیاز قرار گرفته و از این تیم جدا شــده است. او با انتشار 
گرام، از هــواداران و باشــگاه  پیامــی احساســی در اینســتا
خداحافظــی کرد:»به نام روزی دهنده ی بــی منت. در این 
۲ فصل حضورم در باشــگاه بزرگ پرسپولیس همیشه سعی 
کردم بهترین عملکرد رو داشته باشم، روزهای خوبی را تجربه 
کردم که قهرمانی شــیرین ترین آن بود. ممنــون از هواداران 
عزیز که همیشه من رو مورد لطف و حمایت خود قرار دادند، 
همچنیــن ممنــون از باشــگاه بــزرگ پرســپولیس، بــا آرزوی 

موفقیت. خدانگهدار.«

کره ساپینتو؛  اولویت غیرقابل مذا

 دروازه بان 
 فصل آینده استقلال 

باید خارجی باشد

فرهاد نفرزاده: 
 پیاتزا نمره قبولی 

در لیگ ملت ها گرفت
 کارشــناس والیبــال ایــران معتقد اســت تیــم ملی 
والیبال ایــران در لیــگ ملت هــای والیبــال که هدف 
کوتــاه مــدت بــود، نتیجــه خوبــی گرفــت اما بــه نظرم 
محک جدی پیاتزا مسابقات قهرمانی جهان است.

فرهاد نفرزاده در گفتگو با مهر درباره عملکرد تیم ملی 
والیبال ایران در لیگ ملت های ۲۰۲۵ عنوان کرد: این 
مسابقات شرایط خاصی داشت، چرا که تعداد زیادی 
از تیم های شرکت کننده از بین ۱۸ کشور با ترکیب های 
جــوان در رقابت هــا حاضر شــدند و به تدریج شــاهد 
حضور بازیکنان اصلی شان هم بودیم. تیم ایران هم 
با کادر فنی و تعدادی بازیکن جدید در این مسابقات 
حضور داشتند.وی با اشاره به پیشرفت تیم ملی ایران 
در طول رقابت ها اظهار کرد: تیم ایران با عملکردی رو 
به رشد توانست نمایش قدرتمندانه ای داشته باشد 
و در نهایت در میان ۱۸ تیم، رتبه هشتم را کسب کند. 
با این حــال، در کمال بدشانســی از صعــود به مرحله 
نهایــی بازمانــد. امــا عملکــرد بازیکنــان و همچنیــن 
عملکــرد روبرتــو پیاتزا، قابــل قبــول و خوب بــود. تیم 
ایــران برابــر قدرت هــای بــزرگ دنیــا مانند لهســتان، 
آمریــکا، فرانســه و برزیــل بازی هــای رودررو، پایاپــای 
و قدرتمندانــه ای ارائــه داد. برابــر تیم هایــی ماننــد 
صربستان و بلغارستان نیز با نتایجی خوب به پیروزی 
رسیدیم که به نظر من بسیار ارزشمند بود.نفرزاده در 
کنش به دیدگاه هایــی که معتقدند نبایــد در مورد  وا
تیم ملی اغراق کرد، تصریح کرد: برخی می گویند ایران 
مقابل کشورهایی پیروز شد که یا صعود نکردند یا در 
گر عملکرد تیم را با  میانه های جدول قرار داشتند. اما ا
دو سال گذشته لیگ ملت ها مقایسه کنیم، می بینیم 
که همه این کشورها در آن سال ها هم حضور داشتند 
و ما بــا آن ها بارهــا مواجــه شــده بودیم. پس شــرایط 
برابر بوده اســت.وی ادامــه داد: رتبه هشــتمی ایران 
نباید اغراق آمیز تلقی شــود، اما در عیــن حال نتیجه 
گــر تیم مــا ســیزدهم یــا پایین تر  خوبی بــوده اســت. ا
قرار می گرفت، حتی با شــش پیروزی، نمی توانستیم 
بگوییــم نتیجــه خوبــی گرفته ایــم. امــا وقتــی تیــم در 
رتبه هشــتم قرار گرفته و آخرین بازی بین صربســتان 
و اســلوونی تعیین کننده صعود بوده، نشان می دهد 
تیم عملکرد خوبی داشته است. هرچند نتیجه عالی 
نبــوده، ولی نســبت بــه نتایــج دو دوره گذشــته لیگ 
ملت هــا واقعاً خــوب بــوده و همــه ایــن را دیدند.این 
کارشــناس والیبال در مورد آینده تیم ملــی با هدایت 
پیاتزا نیز گفت: در حال حاضر برنامه کوتاه مدت تیم 
همین مسابقات بود که نتیجه نسبتاً خوبی حاصل 
شــد. برنامــه میان مــدت فدراســیون نیــز مســابقات 
لیگ ملت های سال آینده و قهرمانی جهان است، و 
بلندمدت هم حضور موفق در المپیک لس آنجلس 
۲۰۲۸. ریاست فدراسیون صراحتاً اعلام کرده که هدف، 

موفقیت در المپیک است. 

رحیم شــوقی شــهردار رشــت بــا تشــریح آخریــن وضعیت 
پروژه هــای راهبردی شــهر رشــت گفت:عملیــات اجرایی فاز 
نخست رینگ ۹۰ متری پیرامونی شــهر طی دو ماه آینده آغاز 
خواهد شد وی افزود:این پروژه به طول تقریبی ۳۴ کیلومتر 
یکــی از مهم تریــن طرح هــای مدیریت شــهری بــرای کاهش 
بار ترافیکــی مرکز شــهر و ســاماندهی ترددهای برون شــهری 
محسوب می شود.شوقی با اشاره به ابعاد گسترده این پروژه 
تصریح کرد:با توجه به برآوردهای انجام شــده، اجرای کامل 
رینگ ۹۰ متری بیش از ۶۰ هزار میلیــارد تومان هزینه خواهد 
داشت و به همین دلیل به شــکل مرحله ای و فازبندی شده 
انجام می شود.شهردار رشت با اعلام جزئیات فاز نخست این 

پــروژه اظهار داشــت:فاز اول رینــگ ۹۰ متری به طــول حدود 
، حــد فاصــل ورودی جنوبی شــهر تا شــهرک مهر  ۳ کیلومتــر
را شــامل می شــود و عملیات اجرایــی آن ظرف دو مــاه آینده 
آغاز خواهد شــد.وی در ادامه با اشاره به پیشرفت پروژه بلوار 
شــهید ســلیمانی )ژ۵( افزود:ایــن پروژه بــه طــول ۱۳ کیلومتر 
از پیله داربــن تــا جــاده لاهیجان در ســه قطعــه مجــزا به طور 
همزمــان در حال اجــرا می باشــد کــه حــدود ۴.۲ کیلومتر در 
محدوده عملیاتی شــهرداری رشــت در حال تکمیل اســت و 
بخش عمده عملیات زیرسازی و آسفالت آن به پایان رسیده 
و طبق برنامه ریزی طی ســه ماه آینده به بهره برداری خواهد 
رسید.شوقی همچنین با اشاره به تکمیل پروژه های دسترسی 

در بافت مرکزی شــهر گفت:مســیر ارتباطی سعدی به سرگل 
در محــدوده منطقــه ۱ شــهری با هدف تســهیل دسترســی، 
روان سازی ترافیک مرکز شهر و کاهش بار ترافیکی معابر مجاور 
در دســتور کار قرار گرفته و با تملک های پایانی صورت گرفته 
توسط شهرداری رشت و پیشرفت مناسب اجرایی،به زودی 
کید  آماده بهره برداری خواهد شد. شــهردار رشت در پایان تا
کرد:مدیریت شــهری با تمرکز بر اتمام پروژه های نیمه تمام و 
توسعه متوازن زیرساخت ها، عزم جدی برای تسریع در اجرای 
این پروژه های بزرگ دارد و با همراهی شــورای اسلامی شهر و 
همراهی دستگاه های اجرایی، روند اجرای پروژه ها را با سرعت 

بیشتری دنبال خواهد کرد.

شهردار رشت خبر داد

آغاز عملیات اجرایی فاز نخست رینگ ۹۰ متری رشت تا دو ماه آینده

شهرستان
 

 
گــــزارش

52 درصد بیمه شدگان اصلی صومعه سرا 
اختیاری و مشاغل آزاد هستند

رئیس تامین اجتماعی صومعه سرا در گزارشی آماری از 
رشد یازده درصدی بیمه های صاحبان حرف و مشاغل 
آزاد خبر داده و ســهم بیمه شــدگان دانشــجویی در این 

بخش را حائز اهمیت برشمرد .
به گزارش روابط عمومی و امور فرهنگی اداره کل تامین 
اجتماعــی اســتان گیلان ، ســید یاســین موســوی فــرد با 
بیان اینکه بیش از ۵۳۰۰۰ نفر از جمعیت شهرستان تحت 
پوشــش تامین اجتماعــی قــرار دارند افــزود : ایــن تعداد 
شامل نزدیک به هفت هزار نفر مستمری بگیر و ۱۸7۰۰ نفر 

بیمه شده اصلی به اتفاق افراد تبعی آنهاست  
وی بــا اشــاره بــه اینکــه شــعبه صومعــه ســرا از حیــث 
گیــر خانواده  تبلیغــات میدانــی در اجرای طــرح بیمه فرا
ایرانی و فرهنگ سازی اشاعه و ترویج بیمه های اجتماعی 
در زمــره واحدهــای پیشــتاز اســتان بــوده اســت اذعــان 
داشت استقبال خوب شهروندان سبب شده که تنها در 
یکساله ۱۴۰۳ بیش از چهارصد نفر با رشدی ۱۱ درصدی به 

جرگه بیمه صاحبان حرف و مشاغل آزاد بپیوندند . 
کید  رئیــس تامیــن اجتماعی شــعبه صومعه ســرا بــا تا
بر اینکــه انعقــاد تفاهــم نامــه بــا دانشــکده ملــی مهارت 
شهرســتان بابــت بیمــه دانشــجویان یکــی از اقدامــات 
ارزشــمند انجام شــده در ســال گذشــته و از عوامــل موثر 
رشــد فزاینــده ایــن شــاخص بــوده ، اذعــان داشــت : بــا 
همکاری خوب مدیریت دانشکده نزدیک به سیصد نفر 
از دانشــجویان این مجموعه بــا بهره گیری از مســاعدت 
دانشکده بابت حق بیمه ها در زمره بیمه شدگان تامین 
اجتماعی قرار گرفتند . سید یاسین موسوی فرد در بخش 
دیگری از این گزارش با اشاره به وجود ۴۴۰۰ نفر بازنشسته 
، ۳۰۰ ازکارافتاده و حدود ۲۳۰۰ بازمانده در گروه مستمری 
بگیران ، افزود : در خردادماه سالجاری بابت ارائه تعهدات 
بلندمدت رقمی معادل یکصد میلیــارد تومان پرداخت 
داشــته ایــم . وی خاطر نشــان ســاخت در یکســاله ۱۴۰۳ 
در بخش مســتمری هــا شــاهد رشــدی ۶/۸ درصــدی و 
افزوده شــدن بیش از ۵۵۰ نفر بــه این جرگه بــوده ایم که 
بازنشســتگان با بیش از ۳۳۰ نفر در آن بیشــترین سهم را 

داشته اند . 
رئیس تامین اجتماعی صومعه ســرا با بیــان اینکه ۵۳۰ 
بیمه شده اختیاری ، ۹۱۳ کارگر ســاختمانی ، ۱۴۸۲ راننده 
و ۴۱۳۸ بیمه شــده صاحبان حرف و مشــاغل آزاد از دیگر 
گروههای بیمه شــدگان تحت پوشــش هســتند افزود در 
واقع از هر چهار بیمه شده اصلی یک نفر را بیمه شدگان 
صاحبان حرف و مشاغل آزاد و اختیاری تشکیل میدهد 
که این ســهم ۲۵ درصدی بیانگر فرهنگ بــالای بیمه ای 

در شهرستان است . 
ســید یاســین موســوی فرد گفت : بیمه پردازی افزون 
بر ۱۰۸۰۰ نفــر بیمه شــده اجبــاری از طریــق ۱۹۲۰ کارگاه در 
حوزه عمل شعبه بر اساس قوانین کار و تامین اجتماعی 

با مشارکت کارفرمایان انجام می پذیرد .  

ح کرد:  سرپرست معاونت هماهنگی امور گردشگری و زیارت استانداری فارس مطر

ساخت موزه شهر مهم ترین پروژه فرهنگی تاریخ شهرداری شیراز 
کوتــــاه

امــور  هماهنگــی  معاونــت  سرپرســت 
گردشــگری و زیارت اســتانداری فارس ساخت 
مــوزه شــهر را مهم تریــن پــروژه فرهنگــی تاریخ 
شــهرداری شــیراز در ۱۲۰ سال گذشــته دانست 
کید کــرد. بــه گــزارش روابط  و بــر اهمیــت آن تا
عمومی و امــور بین الملــل اســتانداری فارس، 
مهــدی پارســایی در مراســم افتتــاح فــاز اول 
مــوزه شــهر متعلق بــه شــهرداری شــیراز اظهار 
کرد: با گذشــت حدود ۱۲۰ ســال از شــکل گیری 
نهادهای مدنی مدرن مانند شهرداری، صرفاً 
دو ســاختمان مــوزه ســاخته ایم که یکــی موزه 
تاریخ طبیعــی و یکی موزه دفاع مقدس اســت 
که هنوز بــه بهره برداری نرســیده اســت. وی با 
بیان اینکه وقتی نام فارس به عنوان ســرزمین 
تاریخ، فرهنگ و تمدن مطرح می شود، قاعدتاً 
بایــد دارای تعــداد زیــادی مــوزه باشــد. ولی در 
واقعیت با ایــن وضعیت و آمار روبه رو هســتیم 
که نامطلوب و تکان دهنده اســت. سرپرســت 
معاونــت هماهنگــی امــور گردشــگری و زیارت 
کید بر اینکه گردشگری  اســتانداری فارس با تا
بــه عنــوان مهم تریــن اولویــت و محور توســعه 
کید  استان در دهه های گذشته مورد توجه و تا
مدیران شهری هم بوده است، افزود: ۱7 سال 
پیش در سفر مقام معظم رهبری ایشان بر این 
کیــد جدی کردند و دســتور ایشــان  موضوع تأ
در مــورد تقویــت زیرســاخت های گردشــگری 
همچنان در گــوش همه ما هســت ولــی در دو 
دهــه گذشــته اتفــاق ویــژه ای نیفتــاده اســت. 
پارســایی با تقدیــر از اهتمام شــهرداری شــیراز 

، ادامه  به ســاخت و بهره بــرداری از مــوزه شــهر
داد: شــهرداری شــیراز در بازه کمتر از دو ســال 
توانســتند به این فرمایش رهبری جامه عمل 
بپوشــانند کــه افتخــاری بــرای شــورای ششــم 
شــهرداری و شــخص شــهردار محتــرم اســت. 
وی بــا بیــان اینکــه در دوره هــای گذشــته هــم 
انجمن های شهر و شوراها و شهرداران مختلف 
تمایل به انجام این اقدامات داشــتند، افزود: 
شــهرداری در ایــن دوره موفــق شــد به ویــژه با 
تخلیه ســاختمان در مدت کوتاهــی به همت 
، این پروژه مهــم را اجــرا کند.  شــخص شــهردار
سرپرســت معاونت هماهنگی امور گردشگری 
و زیارت استانداری فارس اظهار کرد: شهرداری 
یک نهاد خدمات رســان اســت که از آن انتظار 
ورود به موضوعات فرهنگ مبنای این چنینی 
نمی رفت. ولی شهرداری شیراز به صورت موثر 

وارد این حوزه شده است که جای تقدیر دارد. 
وی با اشــاره به اینکه اعتماد شــهردار شیراز به 
بدنه معاونت فرهنگی شــهرداری برای اجرای 
پروژه موزه شــهر و اینکه این پروژه را به خارج از 
شهرداری نسپرده اند این امید را ایجاد می کند 
که این رویه قابل تداوم است، گفت: شهرداری 
می تواند در زمینه احداث موزه های موضوعی 
در مقیاس هــای مختلــف، گام بــردارد و انتظار 
، باز هم این  هم هست که با ساخت موزه شهر

رویه ادامه یابد. 
امــور  هماهنگــی  معاونــت  سرپرســت 
گردشــگری و زیارت اســتانداری فارس با تقدیر 
از انعطــاف شــهرداری شــیراز و تغییر عنــوان از 
، ادامه داد: موزه  موزه شــهرداری به موزه شــهر
شــهر یک مدیوم جهانی شــناخته شده است 
و کارکرد ایــن ژانــر در دنیا تقویــت حس هویت 

در شهروندان اســت و رویکرد این موزه ها باید 
کید بر اینکه  بسیار تعاملی باشد. پارسایی با تا
گاهی موزه بــه عنوان فراموش خانه اشــیایی را 
که نقشــی در زیســت معاصر مــا ندارند نمایش 
می دهد، ادامــه داد: این رویکــرد در موزه های 
شهر جایگاهی ندارد و موزه ها به مثابه یادخانه، 
کیســتی خودمان و کجایی ســرزمین مان را به 
ما یادآوری می کند. وی با اشــاره به اینکه موزه 
شهر شیراز چگونگی شکل گیری شیراز در این 
جلگه بعــد از اســلام و اینکــه چگونه این شــهر 
به مثابــه یک موجــود زنده توســعه پیــدا کرد و 
۱۴ قرن پایداری داشــت را بیــان می کند، گفت: 
انتقال این مفاهیم به اهالی شیراز که بسیاری از 
کن  آن ها مهاجرینی هستند که در این شهر سا
شــده اند بســیار مهــم و هویــت بخش اســت و 
ایجاد حس تعلق در آن ها می کند؛ خوشبختانه 
این موضوع در فرایند طراحی موزه شهر شیراز 
دیده شده است. سرپرست معاونت هماهنگی 
امور گردشگری و زیارت استانداری فارس با ابراز 
امیدواری نسبت به توســعه فیزیکی موزه شهر 
شیراز، گفت: مجموعه دارهای شیراز که بخش 
مهمی از میراث فرهنگی و هویتی ما را نگهداری 
می کنند در این مــوزه محملی برای ارائــه آثار و 
گفت وگو یافته اند.پارســایی از تلاش های همه 
دســت انــدرکاران ســاخت و افتتاح موزه شــهر 
، اعضای شــورای شهر و  شیراز به ویژه شــهردار
کمیسیون فرهنگی شورا، معاونین شهرداری و 
مدیران معاونت فرهنگی شهرداری شیراز و تیم 

هنرمندان مجری طرح تقدیر کرد. 

 پیام مدیرعامل شرکت گاز مازندران 
برای خانواده کارکنان 

هژبر جــوادی، بــا توجه بــه افزایــش دمای هــوا و مصرف 
بــالای منابــع انــرژی در فصــل تابســتان، طــی پیامــی از 
خانواده هــای کارکنــان ایــن شــرکت خواســت تا بــا رعایت 
الگوی صحیح مصــرف آب و بــرق، یاری گــر مدیریت منابع 

کشور باشند.
وی بــا اشــاره بــه مســئولیت پذیری اجتماعــی کارکنــان 
شــرکت گاز اظهــار داشــت: همان گونه کــه کارکنان شــرکت 
گاز در انجام وظایــف حرفه ای خود در تأمیــن انرژی پایدار 
اســتان، نقش کلیدی دارند، خانواده های محترم ایشــان 
نیــز می توانند بــا اصــلاح الگوی مصــرف در منزل، ســهمی 
مؤثر در حفظ منابع ملی و کاهش فشار بر شبکه های برق 
کید کرد:  و آب ایفا کنند.مدیرعامل شــرکت گاز مازندران تأ
گاهانه، نه تنها بــه پایداری خدمات عمومی  صرفه جویی آ
در فصــل گرما کمــک می کند، بلکــه الگویی فرهنگــی برای 

نسل آینده خواهد بود.
وی از خانواده ها خواست با اقدامات ساده ای همچون 
اســتفاده بهینــه از وســایل سرمایشــی، خامــوش کــردن 
تجهیزات برقی غیرضروری و کاهش مصرف آب در ساعات 

اوج مصرف، نقش مؤثری در این زمینه ایفا کنند.
جــوادی در پایان از همــه کارکنــان و خانواده هــای آنان 
به عنوان سرمایه های انسانی ســازمان خواست تا همواره 
در خــط مقدم فرهنگ ســازی مصرف بهینه انرژی باشــند 

و الگوی مناسبی برای جامعه پیرامون خود ارائه دهند.

 هزینه فیزیوتراپی 
مشمول خدمات بیمه سلامت است

مدیــرکل بیمــه ســلامت چهارمحــال و بختیــاری گفت: 
سقف تعداد جلسات فیزیوتراپی در سال تعداد ۹۰ جلسه 
برای هــر ناحیه اســت و در خصــوص موارد خاص بــا تأیید 

سازمان مربوطه سقف مربوطه قابل افزایش است.
 محســن حیدری ، مدیر کل بیمه ســلامت گفت: هزینه 
عینــک در تعهــد ســازمان بیمــه ســلامت ایــران نیســت.
مدیرکل بیمه ســلامت چهارمحال و بختیــاری ادامه داد: 
سقف تعداد جلسات فیزیوتراپی در سال تعداد ۹۰ جلسه 
برای هــر ناحیه اســت و در خصــوص موارد خاص بــا تأیید 
ســازمان مربوطه ســقف مربوطه قابــل افزایش اســت.وی 
افــزود: در صورتی که بیمه شــده دارای نشــان توانبخشــی 
)معرفــی شــده از ســمت ســازمان بهزیســتی( و یــا دارای 
نشان بیماری خاص و صعب العلاج باشد، امکان دریافت 
خدمــات توانبخشــی ماننــد گفتاردرمانــی و کاردرمانــی را 
دارد.حیدری اظهار داشت: سازمان بیمه سلامت مکلف 
بــه پرداختی از محل اعتبارت مشــخص شــده صرفــاً برای 
خدماتی که از قبل براساس ضوابط از پیش تعیین شده و 
طبق اسناد بالادستی است، لذا پرداختی خارج از قوانین 
و ضوابــط ســازمان تنهــا قابــل بررســی و مطــرح شــدن در 

کمیته های فنی می باشد.


